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Kære Jacob
Jeg vil gerne have svar på følgende jf. reglerne for skriftlig besvarelse af forespørgsler.
 
August 2018 behandlede byrådet et forslag fra enhedslisten om at undgå at den organiserede
mafia, fik kontrakt med selskaber der arbejder for eller er associeret med mafiaen.
 
Forslaget blev godt modtaget af byrådet og sendt i magistraten med henblik på at undersøge
juraen og få en udtalelse fra Italien.
Nu rammer vi igen august og Enhedslisten vil derfor gerne høre om hvordan det går med
forslaget?

Er juraen undersøgt? Hvad er der fundet ud af?
Er der hentet udtalelse fra Italien, hvis ikke hvem er det der bliver spurgt?
Er de faglige organisationer der har ført ret sag inddraget?
Er det danske politi blevet spurgt?
Er der spurgt journalister, forskere eller andre med særlig viden om hvordan mafiaen
arbejde?
Behandlingen var berammet klar til marts og senere udskudt til september, er der en
særlig forklaring på hvorfor?

 

De bedste hilsner
 
Keld Hvalsø
Tlf.28245824
Byrådsmedlem i Århus
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